
22. august 2024, Skolebestyrelsesmøde, Skolen ved Sundet  

Dagsorden ved Lena, Amelevi, Rikke og Johnni 

 

Deltagere: Amelevi, Kuno, Asger,  Jakob, Pernille, Peter, Johnni, Trine, Henning 
Supp:  

Afbud: Rikke, Ditte, Aksel og  Lena 

Gæster:  

Sted og tid: aulabygningen 

Referent: Trine Gjerløv 

Ordstyrer: Amelevi 

 

PKT TIDSRUM ANSVARLIGE 
 
Ejer 
 
 
Evt. deltagere 

PUNKT 
 
Titel 
Baggrund/indhold 
 
Bilag 

FORMÅL  
 
Form (orientering, 
drøftelse, beslutning) 
 
Indstilling/anbefaling 

REFERAT 
 
Indhold 
 
 
Videre proces 

1. 17:00-17:05 Amelevi Gennemløb og godkendelse af dagsorden 
samt punkter til eventuelt 
Fastlæggelse af dagsorden 

 Godkendt 

2. 17:05-17:15 Elevråd rep Meddelelser fra elevrådet (Kun orientering, 
ingen drøftelser med mindre annonceret) 

Orientering  
Udgår.  
Elevrådet er ikke repræsenteret.  
Der er endnu ikke valgt nyt elevråd.  
 
 



3. 17:15-17:45 Amelevi & 
Johnni 

Forældrenes og skolens fokusområder for 
det kommende år inkl. årshjul 

Drøftelse Bestyrelsen : 
Der er udarbejdet årshjul.  
Digitalisering er stadig et emne bestyrelsen er 
optaget af.  
Formandsskabet aftaler videre hvor og hvordan den 
fremadrettede drøftelse/proces skal være.  
De større elevers senere mødetid indarbejdes i 
bestyrelsens årshjul.(marts mødet) 
Der er en interesse fra bestyrelsen omkring 
udearealer. Ikke som selvstændigt punkt i årshjulet, 
men som opmærksomhedspunkt.  
Skal vi have et særligt fokus på elevrådet i årshjulet. 
Drøftes af formandskabet.  
 
Skoleledelsen: 
Der er fokus på 3 hovedområder i indeværende 
skoleår: 
Undervisningskvalitet 
Trivsel og fravær 
Ledelse 
 

4. 17:45-18:00 Principgruppen Kadence og genbesøg af principper Drøftelse Formandsskabet får integreret 
principgruppearbejdet i årshjul og de løbende 
dagsordner.  
Bestyrelsen genbesøger inden næste møde 
principperne og på kommende møde nedsættes 
principgruppen. 
Det er vigtigt at der strammes op på opfølgningen af 
de enkelte principper i bestyrelsen. På den måde 
kan evalueringen kvalificeres.  

5. 18:00-18:15 Formandskabet Klargøre intromøde for de nye BH-klasse 
inkl. orientering om kontaktforældre 

Beslutning Den 29.8. kl 17-19 er der forældremøde på 
årgangen.  
Formandskabet og Asger deltager. Der er fokus på 
både KKFO og skole besyrelse.  
 



6. 18:15-18:30 Johnni Skoleudviklingssamtale Orientering Den 24. september kl 16-19 på SVS 
Faste punkter der skal på samtalen: 
Resultater på nationale årgangstest 
Opfølgning på sidste samtale 
Elever der ikke får mindst 02 til afgangsprøven 
Trivsel 
 
Indtil videre deltager: Asger, Kuno og en fra 
formandskabet 

7. 18.30 -18:40 Johnni Renovering, sikkerhed og udearealer Drøftelse Der er udfordringer med de søde karruseller i den 
lille gård. Ledelsen har lukket dem nu og indtil 
videre.  
Skolen er udfordret på udearealer. Der er meget lidt 
plads.  
Legeområderne er forventet klar i maj 2025 

8. 18:40-18:55  Meddelelser som ikke fremføres under 
øvrig dagsorden: 

a) Medarbejderrepræsentanter 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleledelse  

Orienteringer 
 

a) Året er kommet godt i gang 
b) Godt med nye medlemmer i bestyrelsen. 

Bestyrelsesåret er skudt godt i gang.  
c) Der har været lidt personaleudskiftning. Det 

tegner godt. 
d) Vi har det personale vi skal have her ved 

skolestart. 
 

  

9. 18:55-19:00  Evt. 
Skolefest 
AI 
Rundvisning på renoveret skole 
 

 Skolefest : den 31. oktober for 7. -9. klasse. Festen 
kommer til at foregå i aula. Kuno er tovholder. 
 
AI: Drøftes på et formandskabsmøde. Så det kan 
drøftes på et senere bestyrelsesmøde. Der 
fastsættes en ramme for drøftelsen.  
 
Formandsskabet drøfter rundvisning.  
 
 

 



● bilag: årshjul + principper 


